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Beslutande Monica Pettersson (M)
Peter Frej (M)
Marie Bladholm (M)
Carnilla Lien (M)
Elisabeth Dingertz (M), fr.o.m. § 15
Affi Stork (M)
Hans-Ove Görtz (M)
Malm Bellander (M), fr.o.m. § 16
Deshira Flankör (M), fr.o.m. § 24
Lars Melin (M)
Erik Pettersson (M)
Mickael Sjökvist (M), t.o.m. § 25
Cecilia Lindberg (M)
Ann Fylkner (M)
Nasim Mir (M)
Ann-Kristin Särnbrink (S)
Annika Andersson Ribbing (S)
Andrine Winther (S), fr.o.m. § 16
Krister Nilsson (S), t.o.m. § 21
Käte Fransson (S)

Nils-Erik Särnbrink (S)
Börge Hellström (S)
Jakob Fritzell (S)
Ninni Påhiman (S)
Pär Simon Margulies (S)
Disa Påhiman (5), t.o.m. § 23
Christer Hedberg (S)
Fredrik Sneibjerg (FP), t.o.m. § 26
Britt Lindmark (FP)
Olle Markstedt (FP), t.o.m. § 25
Henrik Paulsen (-)
Hans Lindqvist (C)
Ina Ununger (C)
Mats Skoglund (V)
Filip Joelsson (MP)
Malm Aberg Aas (MP)
Stefan Dozzi (KD)
Thoruif Empfevik (SD)
Per Vegelow (SD)

Tjänstgörande ersät
tare

Sven-Gunnar Haglind (M)
Ulf Ekberg (M)
Peter Wetterstrand (M)
Margareta Plate (M), § 14-23, 26-30
Viveca Melander Jonsson (M)
Lennart Karlsson (S), § 14-16, 2 1-30
Jan-Olof Landqvist (S)
Cecilia Ramning (S)

Johny Tedenfors (S), fr.o.m. § 24
Thérése Falk (5)
Johan Edholm (FP)
Ursula Magnusson (FP), fr.o.m. § 26
Anneli Rönnblom (MP)
Fredrik Alzén (MP)
Jan Doik (KD), t.o.m. § 23
Per-Olof Fransson (KD), fr.o.m. § 24

justering utdragsbestyrkande
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justering j utdragsbestyrkande
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Dnr Kommunfullmäktige 2014-02 -19 § 14

Svar på frågor

Kommunfullmäktiges beslut

Frågorna är besvarade.

Ärendebeskrivni ng
Följande frågor har inlämnats till dagens sammanträde:

• Fråga till kommunstyrelsens ordförande Monica Pettersson (M) från
Hans Lindqvist (C) om bussterminalen vid Slussen.

• Fråga till Värmdö Hamnar AB:s ordförande Anders Bergman (FP)
från Thérése Falk (S) om lokaler till Djurö Räddningsvärn (dnr
14KSIO1 11).

• Fråga till kommunstyrelsens ordförande Monica Pettersson (M) från
Cecilia Ramning (S) om bostäder till unga (dnr 14KS/01 14.

• Fråga till samhällsplaneringsnämndens ordförande Peter Frej (M)
från Krister Nilsson (S) om information om slamhämtning (dnr
14KS/01 12).

• Fråga till kommunstyrelsens ordförande Monica Pettersson (M) från
Pär Simon Margulies (5) om återinförande av ungdomsparlamentet
(dnr 14KS/0115).

• Fråga till kommunstyrelsens ordförande Monica Pettersson (M) från
Annika Andersson Ribbing (5) om finansiering av bussterminal vid
Slussen (dnr 14KS/01 13).

Frågorna besvaras med undantag för frågan till Anders Bergman (FP) som
inte är närvarande vid dagens sammanträde.

justering 1 1 utdragsbestyrkande
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Dnr Kommunfullmäktige 2014-02-1 9 § 15

Svar på interpellationer

Kommunfullmäktiges beslut

Interpellationerna är besvarade.

Ärendebeskrivning
Följ ande interpellationer besvaras:

• Svar på interpellation från Krister Nilsson m.fl. (5) till bygg-, miljö-
och hälsoskyddsnämndens ordförande Erik Pettersson (M) om
slamtömning (dnr 13KS/0562).

• Svar på interpellation från Hans Lindqvist (C) till kommunstyrelsen
ordförande Monica Pettersson (M) om resultat av
medborgarundersökningar (dnr 1 3KS/0652).

justering /iL 1 1 utdragsbestyrkande
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Dnr Kommunfullnzäktige 2014-02-19 16

Ny interpellationer

Kommunfullmäktiges beslut

Följande interpellation framställs och besvaras vid kommande
sammanträde:

• Interpellation till finansieringsnämnden för utbildnings ordförande
Marie Bladholm (M) från Mats Skoglund (V) om bristande
helhetssyn (dnr 14KS/0 108).

Sänd lista
KF

justering utdragsbestyrkande
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Dnr 13KS/0223 Kommunfullmäktige 2014-02 -19 § 17

Val av ledamot i valnämnden

Kommunfullmäktiges beslut

Malm Wennberg (S) väljs till ny ledamot i valnämnden.

Ärendebeskrivning
Ett uppdrag som ledamot i valnämnden (S) är vakant.

Handlingar i ärendet
Kommunfullmäktiges beslut 2013-11-27, § 190

Sändlista
M Wennberg
Personalavdelning
Valpärm
Troman
VN

justering $ZL 1 utdragsbestyrkande
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Dnr 13 KS/023 3 Kommunfullinäktige 2014-02-19 18

Val av ersättare i valnämnden

Kommunfullmäktiges beslut

Gunilla Thorsell Lönn (M) väljs till ny ersättare i valnämnden.

Ärendebeskrivning
Ett uppdrag som ersättare i valnämnden (M) är vakant.

Handlingar i ärendet
Kommunfullmäktiges beslut 2013-11-27, § 191

Sändlista
G Thorsell Lönn
Personalavdelning
Valpärm
Troman
VN

justering 1 I urdragsbestyrkande
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Dnr 14KS/009 1 Kommunfullnzäktige 2014-02-19 § 19

Befrielse från uppdrag som ledamot och 2:e vice ordförande i
bygg- miljö- och hälsoskyddsnämnden samt nyval

Kommunfullmäktiges beslut

1. Johny Tedenfors (S) befrias från uppdraget.
2. Nuvarande ledamoten Birgitta Rynnert (S) väljs till ny 2:e vice

ordförande i bygg-, miljö- och hälsoskyddsnämnden.
3. Nuvarande ersättaren Simon Nyström (S) väljs till ny ledamot i

nämnden.
4. Val av ny ersättare i nämnden bordläggs.

Ärendebeskrivning
Johny Tedenfors (S) har begärt befrielse från uppdraget som ledamot och
2:e vice ordförande i bygg-, miljö- och hälsoskyddsnämnden.

Handlingar i ärendet
Avsägelse, 2014-02-14

Sändlista
J Tedenfors
B Rynnert
S Nyström
Personalavdelning
Valpärm
Troman
BMHN
KF

justering 1 utdragsbestyrkande
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Dnr 13KS/0349 Kommunfullmäktige 2014-02-19 § 20

Ändring av regler för allmänhetens frågestund i
kommunfullmäktige

Kommunfullmäktiges beslut

1. Förslaget till “Regler för allmänhetens frågestund vid
kommunfullmäktiges sammanträden” godkänns.

2. Försöket ska utvärderas efter kommunfullmäktiges
marssammanträde.

Ärendebeskrivning
Kommunfullmäktige har beslutat om ett försök med allmänhetens
frågestund. Efter den första frågestunden i augusti 2013 har
kommunfullmäktiges presidium bedömt att reglerna för frågestunden
behöver justeras.

Handlingar i ärendet
Kommunstyrelsens beslut 20 14-02-05, § 14
Ändring av regler för allmänhetens frågestund vid kommunfullmäktiges
sammanträden, KLK 2013-12-04

Yrkanden
Annika Andersson Ribbing (S), Hans Lindqvist (C), Mats Skoglund (V) och
Ina Ununger (C) yrkar att frågestunden hålls vid vartannat
kommunfullmäktigesammanträde.

Peter Frej (M) och Monica Pettersson (M) yrkar bifall till
kommunstyrelsens förslag och yrkar avslag på yrkandet från Andersson
Ribbings m.fl.

Annika Andersson Ribbing (S) och Malm Åberg Aas (MP) yrkar vidare att
försöket ska utvärderas efter kommunfullmäktiges marssammanträde.

Peter Frej (M) yrkar avslag på yrkandet från Andersson Ribbing och Åberg
Aas.

Propositioner
Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsens förslag bifalles och
finner att det bifalles.

Ordföranden ställer proposition om yrkandet från Andersson Ribbing m.fl.
om frågestund vid vartannat sammanträde bifalles eller avslås och finner att
det avslås.

Votering begärs. Följ ande voteringsproposition uppläses och godkänns:

justering 1 utdragsbesryrkande
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“Den som bifaller yrkandet röstar nej. Den som avslår yrkandet röstar ja.”

Kommunfullmäktige beslutar med 29 ja-röster mot 19 nej-röster att avslå
yrkandet (voteringslista 1).

Ordföranden ställer proposition om yrkandet från Andersson Ribbing och
Aberg Aas om utvärdering bifalles eller avslås och finner att det bifalles.

Reservationer och protokol Isanteckningar
S-gruppen och Mats Skoglund (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för
eget yrkande.

Sändlista
KF

justering )1._ 1 utdragsbestyrkande
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Voteringslista nr. 1
Värmdö Kommunfullmäktige sammanträde den 19 februari 2014 klockan 19:32:09.
Regler för allmänhetens frågestund

Parti Kret Ersättare ]Ja Avst1 Frånv
Lars-Erik Alversjö (M) AHa Sven-Gunnar Haglind jX —
Monica Pettersson (M) Alla X
Gunnar Ritter (M) Alla Ulf Ekberg X
Peter Frej (M) Alla X
Marie Bladholm (M) Alla X
Camilla Lien (M) Alla X
Elisabeth Dingertz (M) Alla X
Irene Ulfvin (M) Alla Viveca Melander x
Affi Stork (M) Alla X
Hans-Ove Görtz (M) Alla X
Malm Bellander (M) Alla X
Deshira Flankör (M) Alla Margareta Plate X
Lars Melin (M) Alla X
Erik Pettersson (M) Alla X
Mickael Sjökvist (M) Alla X
Cecilia Lindberg (M) Alla X
Ann Fylkner (M) Alla X
Nasim Mir (M) Alla X
Björn Ulfvin Alla Peter Wetterstrand X
Ann-Kristin Särnbrink (5) 1:a X
Annika Andersson Ribbing (5) 1:a X
Jösta Claeson (S) 1:a Jan-Olof Landqvist X
Andrine Winther (S) 1:a X
Krister Nilsson (5) 1:a X
Käte Fransson (5)
Nils-Erik Särnbrink (S) 1:a X
Börge Hellström (S) 1:a X
Jakob Fritzell (5) 1:a X
Ninni Påhlman (S) 1:a X
Simon Margulies (S) 1:a X
Disa Påhlman (S) 1:a X
Christer Hedberg (S) 1:a X
Aurora Gullberg (5) 2:aj Cecilia Ramning
Charlie Hansson (5) Thérése Falk j X
Anders Bergman (FP) Alla Johan Edholm X
Fredrik Sneibjerg (FP) Alla X
Britt Lindmark (FP) Alla X
Olle Markstedt (FP) Alla X
Henrik Paulsen (-) Alla X
Hans Lindqvist (C) Alla X
Ina Ununger (C) Alla X
Mats Skoglund (V) Alla X
Filip Joelsson (MP) Alla X
Max Ljungberg (MP) Alla [ Annell Rönnblom X
Malm Åberg Aas (MP) ABa X —

Ola Mattsson (MP) Alla Fredrik Alzén X
Marina Hardenbildt (MP) Alla

— — X
Stefan Dozzi (KD) 1:a X
Clarence Örhammar (KD) 2:a Jan DoIk X
Thorult Empfevik (SD) Alla X
Per Vegelow (SD) Alla X

SUMMA: 29 19 1 2

justering utdragsbestyrkande
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Dnr 13KS/0652 Koniniunfullinäktige 2014-02-19 S 21

Medgivande till om- och tillbyggnad av Kustbevakningens
lokaler på Djurö - VHAB

Kommunfullmäktiges beslut

1. Värmdö Hamnar ABs (VHAB) om- och tillbyggnad av
Kustbevakningens lokaler på Djurö 8:6 för 6 500 000 kr godkänns.

2. För finansieringen beviljas VHAB, inom ramen för koncernens
internbank, ett lån om 6 500 000 kr.

3. Hyresavtal ska tecknas innan byggstart.

Besi utsnivå
Kommunfullmäktige

Ärendebeskrivning
VHAB föreslår en om- och tillbyggnad av Kustbevakningens lokaler på
fastigheten Djurö 8:6 för 6,5 mnkr. Delvis handlar det om åtgärder beroende
på eftersatt underhåll. Hyresavtal tecknas på sex år. Satsningen förutsätter
kommunfullmäktiges godkännande. Vidare hemställer VHAB om
finansiering genom lån från koncernens internbank.

Handlingar i ärendet
Kommunstyrelsens beslut 2014-02-05, § 15
Ang. hemställan om medgivande till om- och tillbyggnad av
Kustbevakningens lokaler på Djurö samt beviljande av lån, KLK 20 14-01-
13
Hemställan om medgivande till om- och tillbyggnad av Kustbevakningens
(KBV) lokaler på Djurö 8:6 samt bevilj ande av lån motsvarande kostnaden,
VHAB 2013-12-16

Yrkanden
Peter Frej (M) och Ina Ununger (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens
förslag.

Propositioner
Ordföranden ställer proposition om kommunfullmäktige beslutar enligt
kommunstyrelsens förslag och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt
förslaget.

Reservationer och protokol Isanteckningar
S-gruppen lämnar följ ande protokollsanteckning:

“Den socialdemokratiska gruppen ställer sig helt bakom Värmdö Hamnar
AB:s upplägg att bygga till och om lokalerna som Kustbevakningen hyr,
särskilt som de är beredda att teckna hyresavtal innan den omfattande kost-

justering 1 utdragsbestyrkande
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naden tas av VHAB och lånas ut av ägaren, skattebetalarna, Värmdö kom
mun. Våra S-representanter i VHAB:s styrelse har också ställt sig bakom
upplägget. Det är viktigt för bolagets framtida intäkter, för arbetstillfällen på
orten och ytterligare utvecklingsmöjligheter i området. Avtalet ger en god
hyresintäkt.

När VHAB gör en investering och tar på sig en ökad kostnad om 0,55 mkr,
tycker den socialdemokratiska fullmäktigegruppen att det är rimligt att
VHAB:s styrelse samtidigt diskuterar hur den ökade kostnaden kan neutrali
seras genom alternativ finansiering. Detta även om hyresintäkten från Kust
bevakningen innebär en god och samhällsnyttig affär.

Denna fråga hade enligt våra representanter inte diskuterats i styrelsen, vil
ket vi tycker hade varit ett lämpligt uppdrag för vd och därför bad vi som
ägarrepresentanter under kommunstyrelsemötet för två veckor sedan att få
en sådan redovisning till beslutet i kommunfullmäktige. Styrelseordföran
den menade under kommunstyrelsens möte att det inte behövdes, men vi
tycker att det är gott affärsmannaskap att vända på varje sten.

Vi kan konstatera att det till kvällens möte med fullmäktige inte tagits fram
någon redovisning som vi föreslagit. Vi tycker det är olyckligt att det inte
gjorts.”

Sändlista
VHAB
Ekonomiavdelning

justering utdragsbestyrkande
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Dnr I4KS/0029 Komniunfullmäktige 2014-02-19 § 22

Justering av aktieägaravtal för Stockholmsregionens Försäkring
AB

Kommunfullmäktiges beslut

Stockholmsregionens Försäkring ABs förslag till ändring i befintligt
aktieägaravtal godkänns.

Ärendebeskrivning
Värmdö kommun är sedan år 2007 medlem i ett kommungemensamt
försäkringsbolag, Stockholmsregionens Försäkring AB (SRF) vilket innebär
att SRF är kommunens försäkringsskydd.

Styrelsen föreslår föreningens medlemmar att godkänna ett förslag till
ändring i ägardirektiven avseende premiesättningsmodellen.

Värmdö kommun föreslås att godkänna styrelsens förslag till justering av
aktieägaravtalet för SRF eftersom den nya premiesättningsmodellen i högre
grad har potential att Litjämna omotiverade skillnader i försäkringskostnader
mellan föreningens medlemmar och riskerna för skador.

Handlingar i ärendet
Kommunstyrelsens beslut 2014-02-05, § 16
Justering av aktieägaravtal för Stockholmsregionens Försäkring AB, KLK
2014-01-15

Sändlista
SRF
Ekonomiavdelning

justering utdragsbestyrkande
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Dnr 14KS/0076 Komnzunfullmäktige 2014-02-1 9 § 23

Policy för inköp och upphandling inom Värmdö kommun

Kommunfullmäktiges beslut

1. Policy för inköp och upphandling inom Värmdö kommun antas med
de justeringar av texten som kommunstyrelsen föreslagit.

2. Kommunstyrelsen uppdras att utarbeta riktlinjer för inköp och
upphandling.

3. Kommunstyrelsen uppdras att införa erforderlig organisation för
efterlevnad av policy och införande av e-handelssystem samt dess
förvaltning.

4. Meddelarskydd som gäller för kommunanställda ska även omfattas
av kommunen upphandlade tjänsteleverantörer.

Ärendebeskrivning
1 ett förslag till policy för inköp och upphandling inom Värmdö kommun
har kommunens upphandlingspolicy kompletterats så att hela
inköpsprocessen regleras i policyn, inte bara upphandling. Syftet är bl.a. att
fastställa gemensamma mål och strategier med inköpsarbetet.

Kommunstyrelsen föreslår att policyn antas med vissa kompletteringar.

Handlingar i ärendet
Kommunstyrelsens beslut 20 14-02-05, § 23
Policy för inköp och upphandling inom Värmdö kommun, KLK 2013-12-20

Yrkanden
Hans Lindqvist (C), Annika Andersson Ribbing (S), och Mats Skoglund (V)
yrkar att policyn kompletteras med krav på kollektivavtal eller motsvarande.

Peter Frej (M) och Malm Åberg Aas (MP) yrkar bifall till
kommunstyrelsens förslag.

Peter Frej (M) yrkar avslag på tilläggsyrkandet från Lindqvist m.fl.

Propositioner
Ordföranden ställer proposition om kommunfullmäktige beslutar enligt
kommunstyrelsens förslag och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt
förslaget.

Ordföranden ställer proposition om yrkandet från Lindqvist m.fl. om krav
på kollektivavtal eller motsvarande bifalles eller avslås och finner att det
avslås.

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns:

justering 1 utdragsbestyrkande
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“Den som bifaller yrkandet röstar nej. Den som avslår yrkandet röstar ja.”

Kommunfullmäktige beslutar med 25 ja-röster mot 22 nej-röster att avslå
yrkandet (voteringslista 2).

Reservationer och protokollsanteckningar
S-gruppen lämnar följande reservation:

“Vi socialdemokrater tycker det är viktigt att alla anställda har sjysta villkor.
Därför vill vi att denna policy ska kompletteras med krav på kollektivavtal
och att personal ska åtnjuta meddelarskydd. Det är etablerade principer som
borde vara okontroversiellt att ställa som krav. Vi är därför förvånade över
att den politiska koalitionen som styr i Värmdö röstade emot detta.

Under kvällens debatt framfördes att vi ville pådyvla ensamföretagare orim
liga villkor. Vi tydliggjorde under diskussionen att “kollektivavtal ska til
lämpas där så är lämpligt” innebär att enmansföretagare inte omfattas.”

Mats Skoglund (V) lämnar följande reservation:

“Policyn för inköp och upphandling betonar mer vikten av pressade priser
än hållbar utveckling. Under kommunfullmäktiges debatt tillbakavisade ma
joritetens företrädare alla tankar om att ställa etiska krav vid upphandlingar.
Kollektivavtal avvisades med motiveringen att det skulle missgynna lokala
företagare. Krav på laglig gris- och köttproduktion avvisades med moti
veringen att det handeishinder. Andra fo•rslag som att anbudsgivarna t ex
skulle anställa en viss andel arbetslösa värmdöungdomar, arbetshandikap
pade eller arbeta för en mindre könsuppdelad arbetsmarknad föll inte heller i
god jord. Liknande krav har ställs med framgång i bl. a Göteborg, Örebro
och Södertälje. Värmdökoalitionen väljer lägre priser på varor och tjänster
före hållbar utveckling. Trist.”

C-gruppen reserverar sig till förmån för eget yrkande.

Sändlista
Författningshandbok
Ekonomiavdelning
KLG

justering fiL 1 1 utdragsbestyrkande
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Voteringslista nr. 2
Värmdö Kommunfullmäktige sammanträde den 19 februari 2014 klockan 20:48:31.
Policv för inkön och unohandlina

Ledamöter Kret Ersättare Ja Nej Avst Frånv
Lars-Erik Alversjä (M) Alla Sven-Gunnar Haglind X
Monica Pettersson (M) Alla X
Gunnar Ritter (M) Alla Ulf Ekberg X
Peter Frej (M) Alla X
Marie Bladholm (M) Alla X
Camilla Lien (M) Alla X
Elisabeth Dingertz (M) Alla X
Irene Ulfvin (M) Alla Viveca Melander X
Affi Stork (M) Alla X
Hans-Ove Görtz (M) Alla X
Malm Bellander (M) Alla
Deshira Flankör (M) Alla Margareta Plate X
Lars Melin (M) Alla X
Erik Pettersson (M) Alla X
Mickael Sjökvist (M) Alla X
Cecilia Lindberg (M) Alla X
Ann Fylkner (M) Alla X
Nasim Mir (M) Alla X
Björn Ulfvin (M) Alla Peter Wetterstrand X
Ann-Kristin Sämbrink (5) 1:a X
Annika Andersson Ribbing (S) 1:a X
Jösta Claeson (S) 1:a Jan-Olof Landqvist X
Andrine Winttier (S) 1:a X
Krister Nilsson (S) 1:a Lennart Karlsson X
Käte Fransson (5) 1:a X
Nils-Erik Särnbrink (S) 1:a X
Börge Hellström (S) 1:a X
Jakob Fritzell (S) 1:a X
Ninni Påhiman (S) 1:a X
Simon Margulies (5) 1:a X
Disa Påhiman (S) 1:a X
Christer Hedberg (S) 1:a xj
Aurora Gullberg (5) 2:a Cecilia Ramning xj
Charlie Hansson (S) 2:a Thérése Falk X
Anders Bergman (FP) Afla Johan Edholm X
Fredrik Sneibjerg (FP) Alla X
Britt Lindmark (FP) Alla X
Olle Markstedt (FP) Alla X
Henrik Paulsen (-) Alla X
Hans Lindqvist (C) Alla X
lna Ununger (C) Alla X
Mats Skoglund (V) Alla X
Filip Joelsson (MP) Alla X
Max Ljungberg (MP) Alla Annell Rönnblom X
Malm Åberg Aas (MP) Alla X
Ola Mattsson Aa - Fredrik Alzén X
Marina Hardenbildt (MP) Alla X
Stefan Dozzi (KO) 1:a X
Clarence Örhammar (KD) 2:a Jan Doik X
Thoruif Empfevik (SD) Alla X
Per Vegelow (SD) Alla X

SUMMA: 25 22 1 3

justering 1 utdragsbestyrkande
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Dnr 13K5/0664 Kominiinfullmäktige 2014-02-19 § 24

Revidering av lokala föreskrifter för att skydda människors
hälsa och miljö

Kommunfullmäktiges beslut

1. Lokala föreskrifter för att skydda människors hälsa och miljö antas.
2. Föreskrifterna träder i kraft den 1 mars 2014.

Ärendebeskrivning
Gällande lokala föreskrifter för att skydda människors hälsa och miljö
antogs 2008. Bygg-, miljö- och hälsoskyddsnämnden föreslår att
föreskrifterna revideras och anpassas till gällande lagstiftning. Förslaget till
nya föreskrifter bygger på ett förslag från Sveriges Kommuner och
Landsting (SKL).

Handlingar i ärendet
Kommunstyrelsens beslut 20 14-02-05, § 17
Revidering av lokala föreskrifter för att skydda människors hälsa och miljö,
KLK 2013-12-11

Sändlista
Författningshandbok
BMHN

justering
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Dnr 13KS/0162 Kominunfullmäktige 2014-02-19 § 25

Svar på motion (V) om bostäder till kvinnor som är utsatta för
hot och våld i nära relationer

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen anses besvarad.

Ärendebeskrivning
Mats Skoglund (V) har i en motion föreslagit att Värmdö kommun ska ta
initiativ till att formalisera samarbeten med andra kommuner om byteslä
genheter för hot- och våldsutsatta kvinnor.

1 tjänsteskrivelse redovisas att socialkontoret under år 2013 arbetar med att
ta fram en ny “Handlingspian mot våld i nära relation” samt nya riktlinjer
och rutiner. Kommunstyrelsen föreslår att motionen anses besvarad.

Handlingar i ärendet
Kommunstyrelsens beslut 2013-11-26, § 236
Svar på motion (V) om bostäder till kvinnor som är utsatta för hot och våld i
nära relationer, KLK 20 13-08-08
Motion 20 13-02-19

Yrkanden
Mats Skoglund (V) och Bo••rje Hellström (S) yrkar bifall till motionen.

Stefan Dozzi (KD) och Ina Ununger (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens
förslag.

Propositioner
Ordföranden ställer proposition om kommunfullmäktige beslutar enligt
kommunstyrelsens förslag eller enligt yrkandet från Skoglund och
Hellström och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt kommunstyrelsens
förslag.

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns:

“Den som bifaller kommunstyrelsens förslag röstar ja. Den som bifaller
yrkandet från Skoglund och Hellström röstar nej.”

Kommunfullmäktige beslutar med 30 ja-röster mot 19 nej-röster att avslå
yrkandet (voteringslista 3).

Reservationer och protokollsanteckningar
Mats Skoglund (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande.

justering utdragsbestyrkande
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Sändlista
KLG
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Voteringslista nr. 3
Värmdö Kommunfullmäktige sammanträde den 19 februari 2014 klockan 21:04:26.
Svar på motion (V) om bostäder till kvinnor som är utsatta för hot och våld i nära
relationer

Ledamöter Parti Kret Ersättare Ja Nej Avst Frånv
Lars-Erik Alversjö (M) Alla Sven-Gunnar 1-laglind X
Monica Pettersson (M) Alla X
Gunnar Ritter (M) Alla Ulf Ekberg X
Peter Frei (M) Alla X
Marie Bladholm (M) Alla X
Camilla Lien (M) Alla X
Elisabeth Oingertz (M) Alla X
Irene Ulfvin (M) Alla Viveca Melander X
Atfi Stork (M) Alla X
Hans-Ove Görtz (M) Alla X
Malm Bellander (M) Alla X
Deshira Flankör (M) Alla X
Lars Melin (M) Alla X
Erik Pettersson (M) Alla X
Mickael Sjökvist (M) Alla X
Cecilia Lindberg (M) Alla X
Ann Fylkner (M) Alla X
Nasim Mir (M) Alla X
Björn Ulfvin (M) Alla Peter Wetterstrand X
Ann-Kristin Särnbrink (S) 1:a X
Annika Andersson Ribbing (S) 1:a X
Jösta Claeson (S) 1 :a Jan-Olof Landqvist X
AndrineWinther (S) 1:a X
Krister Nilsson (S) 1:a Lennart Karlsson X
Käte Fransson (S) 1:a X
Nils-Erik Särnbrink (S) j_j x
Börge Hellström (S) 1:a X
Jakob Fritzell (S) 1:a X
Ninni Påhlman (S) 1:a X
Simon Margulies (S) 1:a 1 X
Disa Påhlman (S) 1:a Johnny Tedenfors X
Christer Hedberg (S) 1:a X
Aurora Gullberg (S) 2:a Cecilia Ramning X j
Charlie Hansson (S) 2:a Thérése Falk
Anders Bergman (FP) Alla Johan Edholm X
Fredrik Sneibjerg (FP) Alla X
Britt Lindmark (FP) Alla X
Olle Markstedt (FP) Alla X
Henrik Paulsen (-) Alla X
Hans Lindqvist (C) Alla X
Ina Ununger (C) Alla X
Mats Skoglund (V) Alla X
Filip Joelsson (MP) Afa X
Max Ljungberg (MP) Alla Anneli Rönnblom X
Malm Åberg Aas (MP) Alla X
Ola Mattsson (MP) Alla Fredrik Alzén X
Marina Hardenbildt (MP) Alla X
Stefan Dozzi (KD) 1:a X
Clarence Örhammar (KO) 2:a Per-Olof Fransson X
Thorulf Empfevik (SD) Alla X
Per Vegelow (SD) Alla X

SUMMA: 30 19 0 2

justering
- utdragsbestyrkande
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Dnr 13KS/0255 Kommunfullinäktige 2014-02-19 § 26

Svar på motion (-) om slamtömning

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen anses besvarad.

Ärendebeskrivning
Henrik Paulsen (-) har i en motion föreslagit:

Att kommunstyrelsen ges i uppdrag att inhandla ett system med vilket det
kan säkerstälias att kommunen får ersättning för det siam som töms i kom
munens reningsverklmottagningsstationer.
Att kommunstyrelsen får i uppdrag att därefter återinföra den fria konkur
rensen inom slamtömningsonirådet.

1 tjänsteskrivelse redovisas att det sedan 2009 är kommunen som admini
strerar slamtömning gentemot kommunens husägare. Huvudorsaken till att
beställning av slamtömning centraliserats är att kommunen vill återta kon
trollen över slamtömningsprocessen.

Kommunstyrelsen föreslår att motionen anses besvarad.

Handlingar i ärendet
Komrnunstyrelsens beslut 20 13-1 1-26, § 237
Svar på motion (-) om slamtömning, KLK 2013-09-11
Motion 2013-04-03

Yrkanden
Henrik Paulsen (-) yrkar bifall till motionen.

Peter Frej (M) och Camilia Lien (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens
förslag.

Propositioner
Ordföranden ställer proposition om kommunfullmäktige beslutar enligt
kommunstyrelsens förslag eller enligt Paulsens yrkande och finner att
kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyreisens förslag.

Reservationer och protokollsanteckningar
Henrik Paulsen (-) lämnar följande protokollsanteckning:

“Till att börja med måste några förtydliganden göras. Jag har föreslagit en
tvåstegsraket, först ett fungerande system för att registrera tömt siam. När
det är på plats så har jag föreslagit att den fria konkurrensen ska återinföras.
Nu sägs min motion vara besvarad eftersom kommunen redan har ett funge

justering utdragsbestyrkande
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rande kontrollsystem. Men motionen syftar ju till att återinföra den fria kon
kurrensen, då kan motionen väl inte anses som något annat än som avsla
gen??? Sedan förs det i tjänsteskrivelsen ett märkligt, lite förvirrat, resone
mang om att en förutsättning för en ny upphandling är att nuvarande avtal
sägs upp i förtid. Två tankevurpor således, detta eftersom jag aldrig föresla
git att det nuvarande avtalet ska sägas upp i förtid. Och en ny upphandling
är inte vad min motion syftar till. Vid en ny upphandling råder visserligen
fri konkurrens mellan de som uppfyller kriterierna vid upphandlingstillfället.
Men vid en sådan upphandling tas det i princip bara hänsyn till priset och
efter det att en entreprenör upphandlats råder det inte någon fri konkurrens
alls till dess nästa upphandling görs.

Skälet till min motion är att jag tror på den fria konkurrensen. Fri konkur
rens medför nämligen, för det mesta, en bättre och billigare produkt, alltså -

det är inte bara priset som är avgörande utan även kvalitén. Kvalité vad av
ser slamtömning kan vara sådant som hämttider och bemötande med mera.
Detta är goda skäl för att släppa slamtömningen fri.

1 detta sammanhang är att märka att Värmdö kommun har länets högsta
kommunalskatt, numera så när som på några futtiga ören. Värmdö har också
mycket höga taxor för bland annat VA. Med hänsyn till detta, och den då
liga leveransen, jag tänker då främst på de dåliga skolresultaten, så menar
jag att det är särskilt viktigt att kommunen inte pådyvlar Värmdöborna
högre kostnader än nödvändigt. Denna min ståndpunkt ska ses i ljuset av att
slamtömningskostnaden i ett slag höjdes med cirka 25 procent i samband
med att den fria konkurrensen avskaffades. Ett avskaffande av det nuva
rande monopolet skulle därmed ha goda förutsättningar att medföra en i
motsvarande mån sänkt kostnad. Detta mitt antagande har även bekräftats av
en av de större aktörerna i länet, denne menar sig nämligen kunna hantera
det administrativa till en betydligt mycket lägre kostnad än vad kommunen
gör.

Vad var då kommunens skäl till att förstatligalmonopolisera slamtöm
ningen? Jo man önskade återta kontrollen över slamtömningsprocessen, som
man uttryckt sig. Nu har vi hört att det inte längre är något problem med att
få betalt för det siam som töms i kommunens reningsverk, eftersom kommu
nen numera har ett fungerande kontrollsystem för detta. Kontrollbehovet
skulle då avse det förhållandet att kommunen inte litar på att Värmdöborna
tömmer sina tankar i den omfattning som kommunen anser vara lämpligt.
Detta kan för övrigt endast avse trekammarbrunnar eftersom slutna toatan
kar av naturliga skäl måste töramas då de är fulla.

Den fråga man då kan ställa sig är vad som hänt sedan 2009, då slamtöm
ningsmonopolet infördes. Vilka åtgärder har företagits för att kontrollera att
Värmdöborna tömmer sina trekammarbrunnar i den omfattning kommunen
anser vara lämpligt? Hur ser tömningsviljan ut? Inför förra kf försökte jag ta
reda på det genom att kontakta va-chefen som lovade återkomma, men däri
från har jag inte hört något alls. Inte heller Peter Frej, som är ordförande i

justering 1 utdragsbestyrkande
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berörd nämnd och därmed borde veta, kan svara på denna fråga. Den krassa
sanningen är nog att inte något gjorts.

Hur som helst så menar jag att kommunen bör ha förtroende för sina med
borgare, det vill säga lita på att medborgarna handlar ansvarsfullt. Det mot
satta synsättet öppnar för en allvarlig förtroendespricka mellan oss politiker
och Värmdöborna. Det skulle inte gagna demokratin och inte heller få fler
att engagera sig politiskt om vi visar medborgarna ett så dåligt förtroende.

Man kan ju också jämföra denna fråga med det förhållandet att samhället
inte har några problem med att föräldrar placerar sina barn, det viktigaste vi
har, i skolor efter eget val eller att även äldre kan välja utförare av såväl
hemtjänst som särskilt boende. Där får medborgarna välja, men vem som
ska tömma deras toatank där får medborgarna inte välja. Framstår inte det
som rätt så märkligt???

Denna fråga är inte en av de viktigaste i kommunen, men den är principiellt
viktig såtillvida att den visar om ledamöterna i Värmdö kommunfullmäktige
tror på markriadsekonomi eller ej, eller med andra ord, på valfrihet. Jag no
terade vid fo••rra fullmäktige att just vikten av att ge medborgarna största
möjliga valfrihet togs upp av Anders Bergman. Då var det fråga om
huruvida kommunen skulle införa en vegetarisk måltid en gång i veckan i
den kommunala verksamheten. Anders Bergman var emot förslaget och jag
citerar skälet för denna hans ståndpunkt “Vi vill ha valfrihet”.

Tyvrr gillades inte mitt fo•rslag av majoriteten, trots Anders Bergmans tyd
liga deklaration. Av detta förhållande kan den slutsatsen dras att majoriteten
inte litar på Värmdöborna, vilket jag menar är en anmärkningsvärd inställ
ning till våra uppdragsgivare. Majoritetens inställning visar även att det där
med valfrihet och marknadsekonomi är principer vilka är ytterst flexibla för
dem. Dessutom har majoriteten uppenbarligen inte några problem med att
pådyvla de redan skatte- och avgiftstyngda Värmdöborna än mer kostnader.
Att inte något gjorts för att kontrollera hur slamtömningen fungerar i kom
munen är ett tydligt bevis för att skälet för nyordningen varit rent ekono
miskt, nämligen att skörta upp Värmdöborna än mer. Detta är en helt annan
syn än den jag har på politiken. Enligt min mening ska en kommun inte ta ut
mer i skatt än som är absolut nödvändigt och den skatt som tas ut ska använ
das på det absolut mest effektiva sättet. Intet av detta har majoriteten för
stått!!!

Sammanfattningsvis kan det konstateras att majoriteten förefaller ha en all
deles egen agenda som inte överensstämmer med deras moderpartier. Detta
bör Värmdöborna ha i åtanke vid höstens val till kommunfullmäktige.”

justering ,41 1 utdragsbestyrkande
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Dnr 13KS/0285 Kommunfullmäktige 2014-02 -19 § 27

Svar på motion (S) Låt barn och ungdomar klättra — bygg en
klättersvam p

Kommunfullmäktiges beslut

1. Motionens första förslag avs1s.
2. Motionens andra förslag att överväga ytterligare komplement till an

läggning hänskjuts till arbetet med Framtidens Gustavsberg.

Beslutsnivå
Kommunfullmäktige

Ärendebeskrivning
Annika Andersson Ribbing m.fl. (S) har i en motion föreslagit

Att det vid platsen kring skatebanan etableras möjligheter till att träna klätt
ring, förslagsvis genom att sk. “klättersvampar” uppförs.
Att kultur- och fritidsnämnden ges i uppdrag att överväga ytterligare kom
plement till anläggningen.

Kommunstyrelsen föreslår att motionens första att-sats föreslås avslås med
hänvisning till att det uppstått problem med ungdomar som använder
narkotika vid skatebanan. Motionens andra att-sats föreslås hänskjutas till
arbetet med framtidens Gustavsberg.

Handlingar i ärendet
Kommunstyrelsens beslut 2013-11-26, § 238
Svar på motion (S) Låt barn och ungdomar klättra — bygg en klättersvamp,
KLK 2013-09-10
Kommunfullmäktiges beslut 2013-02-20, § 42
Kultur och fritidsnämndens beslut 20 12-09-25, § 42
Motion 20 12-05-22

Yrkanden
Andrine Winther (S) och Pär Simon Margulies (S) yrkar bifall till motionen.

Camilla Lien (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Propositioner
Ordföranden ställer proposition om kornmunfullmäktige beslutar enligt
kommunstyrelsens förslag eller enligt yrkandet från Winther och Margulies
och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens
förslag.

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns:

justering 1 1 utdragsbestyrkande
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“Den som bifaller kommunstyrelsens förslag röstar ja. Den som bifaller
yrkandet från Winther och Margulies röstar nej.”

Kommunfullmäktige beslutar med 25 ja-röster mot 18 nej-röster att avslå
yrkandet (voteringslista 4).

Reservationer och protokol Isanteckningar
Mats Skoglund (V) reserverar sig till förmån för Winthers och Margulies
yrkande.

Sändlista
KSGU

justering 1 utdragsbesryrkande
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Voteringslista nr. 4
Värmdö Kommunfullmäktige sammanträde den 19 februari 2014 klockan 21 :43:43.
Svar p motion (S) Lt barn och ungdomar klättra - bygg en klättersvamp

Ledamöter Parti Kret Ersättare Ja Nej Avst Frånv
Lars-Erik Alversjö (M) Alla Sven-Gunnar 1-laglind X

L Monica Pettersson (M) Alla X
‘ Gunnar Ritter (M) Alla Ulf Ekberg X

Peter Frej (M) Alla X
Marie Bladholm (M) Alla X
Camilla Lien (M) Alla X
Elisabeth Dingertz (M) Alla X
Irene Ulfvin (M) Alla Viveca Melander X
Atfi Stork (M) Alla X
Hans-Ove Görtz (M) Alla X
Malm Bellander (M) Alla X
Deshira Flankör (M) Alla X
Lars Melin (M) Alla X
Erik Pettersson (M) Alla X
Mickael Sjökvist (M) Alla Margareta Plate X
Cecilia Lindberg (M) Alla X
Ann Fylkner (M) Alla X
Nasim Mir (M) Alla X
Björn Ulfvin (M) Alla Peter Wetterstrand X
Ann-Kristin Särnbrink (S) 1:a X
Annika Andersson Ribbing (S) 1:a X
Jösta Claeson (S) 1:a Jan-Olof Landqvist X
Andrine Winther (S) 1:a X
Krister Nilsson (S) 1:a Lennart Karlsson X
Käte Fransson (S) 1:a X
Nils-Erik Särnbrink (S) 1:a X
Börge Hellström (S) 1:a X
Jakob Fritzell (S) 1:a X
Ninni Påhiman (S) 1:a X
Simon Margulies (S) 1:a X
Disa Påhlman (S) 1:a Johnny Tedenfors X
Christer Hedberg (5) J-___________________ X
Aurora Gullberg (5) 2:a Cecilia Ramning L
Charlie Hansson (S) 2:a Thérése Falk { X
Anders Bergman (FP) Alla Johan Edholm X
Fredrik Sneibjerg (FP) Alla — X
Britt Lindmark (FP) Alla j X
Olle Markstedt (FP) Alla 1 Ursula Magnusson X
Henrik Paulsen (-) Alla X
Hans Lindqvist (C) Alla X
lna Ununger (C) Alla X
Mats Skoglund (V) Alla X
Filip Joelsson (MP) Alla X
Max Ljungberg (MP) Alla Anneli Rönnblom X
Malm Åberg Aas (MP) Alla X
Ola Mattsson (MP) Alla Fredrik Alzén X
Marina Hardenbildt (MP) Alla X
Stefan Dozzi (KO) 1:a X
Clarence Örhammar (KD) 2:a Per-Olof Fransson x
Thorulf Empfevik (SD) Alla — X
Per Vegelow (SD) Alla — X

SUMMA: 25 18 2 j 6

justering
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Dnr 13KS/0230 Kommunfidimäktige 2014-02-19 sS 28

Svar på motion (5) om kollektivtrafik till Artipelag

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen anses besvarad med hänvisning till de utredningar som
gjorts i samråd med Trafikförvaltningen vid Stockholms Läns
Landsting.

Ärendebeskrivning
Annika Andersson Ribbing m.fl. (S) har i en motion föreslagit att Värmdö
kommun ska förmå Trafikförvaltningen att anordna en busslinje till konst
hallen Artipelag på Hålludden.

1 tjänsteskrivelse redovisas att körbanan på vägen till Artipelag varit för
smal för att kunna trafikeras med bussar. 1 och med att vägens bredd utökats
är det nu möjligt att trafikera den med bussar. Beslut om busstrafikens linje
dragningar fattas av landstingets trafikförvaltning.

Kommunstyrelsen föreslår att motionen anses besvarad.

Handlingar i ärendet
Kommunstyrelsens beslut 2013-11-26, § 239
Svar på motion (5) om kollektivtrafik till Artipelag, KLK 20 13-10-17
Motion 20 13-03-27

Yrkanden
Jan-Olof Landqvist (S) och Hans Lindqvist (C) yrkar bifall till motionen.

Monica Pettersson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Propositioner
Ordföranden ställer proposition om kommunfullmäktige beslutar enligt
kommunstyrelsens förslag eller enligt yrkandet från Landqvist och
Lindqvist och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt kommunstyrelsens
förslag.

Sändlista
KLG

justering 1 1 utdragsbes(yrkande

§2
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Dnr 13KS/0230 Komniiinfulhnäktige 2014-02-19 § 29

Delgivningar

• Revisionsrapport — Granskning av bygg-, miljö- och
hälsoskyddsnämndens verksamhet

justering utdragsbestyrkande
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Kommunflullmäktige 2014-02-19 § 30

Bordläggningar

Kommunfullmäktiges beslut

Följande ärenden bordläggs:

• Svar på interpellation om öppenhet och offentlighet (5)
• Svar på interpellation om skolskjutsverksamheten på Runmarö (V)
• Svar på interpellation om jämnare könsfördelning vid namnsättning

(V)
• Svar på interpellation om principer för biståndsbedömning (V)
• Svar på interpellation om trygghetslarm (5)
• Svar på motion — Framtidens Gustavsberg kräver en bättre

kollektivtrafik (5)
• Svar på motion — Förbättra tillgängligheten till Farstalandet (5)
• Svar på motion — Lös trafikkaoset i Mölnvik nu (5)
• Svar på motion — Barnperspektivet i tjänsteskrivelser (5)

justering 1 utdragsbestyrkande


